

Title (en)

Transparent folder.

Title (de)

Sichthülle.

Title (fr)

Classeur transparent.

Publication

**EP 0152831 A2 19850828 (DE)**

Application

**EP 85100982 A 19850131**

Priority

DE 8405088 U 19840220

Abstract (en)

A transparent folder serving for the protective storage of printed matter or drawings, and open on at least one side, entails the danger that the inserted printed matter may slide out from such transparent folders as a consequence of the smooth surface of the latter. This is prevented, according to the invention, in that a tongue (22) is cut out in the edge region (21) of a part (2) of a transparent folder and engages over the rearward edge (11) of the other part (1) of the transparent folder (Fig. 1). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei mindestens an einer Seite offenen, zur schonenden Aufbewahrung von Schriftstücken oder Zeichnungen dienenden Sichthüllen besteht die Gefahr, daß die eingeschobenen Schriftstücke infolge der glatten Oberfläche dieser Sichthüllen aus diesen herausgleiten. Dies wird gemäß der Erfindung dadurch verhindert, daß im Randbereich (21) eines Sichthüllenteils (2) eine Zunge (22) ausgeschnitten wird, die die zurückliegende Kante (11) des anderen Sichthüllenteils (1) übergreift.

IPC 1-7

**B42F 7/02**

IPC 8 full level

**B42F 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B42F 7/02** (2013.01)

Cited by

EP0586719A1; GB2410923A

Designated contracting state (EPC)

BE DE LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0152831 A2 19850828; EP 0152831 A3 19870506**; DE 8405088 U1 19840607

DOCDB simple family (application)

**EP 85100982 A 19850131**; DE 8405088 U 19840220